
 

REFERAT FOR FAU ENGEBRÅTEN SKOLE 
Til:    Medlemmer av FAU 

Kopi:    Sveinung Bjørkøy, rektor 

   Steinar Årdal, leder driftsstyret 

Møtedato/-tid:  Torsdag 27.februar 2025 kl. 18.00-20.00 

Møtested:   Personalrommet på Engebråten skole 

Referent:   Elinor Caroline Johansson   

Møteleder:   Steiner Årdal  

Tilstede:  8A1, 8A2, 8B1, 8B2, 8C1, 8C2, 8D1, 8D2, 9A1, 9B2, 9C1, 9C2, 9D1, 9D2, 10A1, 

10A2, 10B1 10B2, 10C2, 10D1, 10F 

Ikke tilstede:                 8A2, 8B1, 9B1, 10B2  

 

Sak 1.0 – Orienteringssaker 

1.1 Informasjon fra skolen ved rektor 

 

• Timeplan: De siste 15 årene har Engebråten skole hatt flere undervisningstimer enn 

lovverket krever. Fra neste termin vil timeplanen endres til 60-minutters økter, jevnt fordelt 

gjennom hele året. Det eksisterende tilbudet vil opprettholdes. 

• Skolegårdsprosjektet: Grunnarbeidet starter opp til våren. Nedkjørselen til Kapellveien vil da 

være stengt, men gangveien forblir tilgjengelig. 

En ny parkeringsplass skal anlegges i mars. Skolen er ikke primært involvert i prosjektet, men 

kan gi innspill knyttet til sikkerhet og sikre at det ikke utføres boring midt i 

eksamensperioden. Ønsker man å komme med innspill, kan dette meldes direkte til skolen 

eller Skoleutbyggingsgruppen. 

• Foreldremøte for 10. trinn: Foreldremøtet for 10. trinn er gjennomført. Her ble 

søknadsprosessen og hvordan man søker skoleplass til videregående gjennomgått. 

• Festsalen: Skolen har en intensjon om å innføre en rotasjonsordning. Dette tiltaket kan 

motivere flere elever til å bruke fellesområdet, som i dag nesten utelukkende benyttes av 10. 

trinn. 

• Beredskapsplan: Skolen er pålagt å ha en beredskapsplan. Annet hvert år gjennomføres et 

obligatorisk PLIVO-kurs (Pågående Livstruende Vold) i regi av Utdanningsetaten. PLIVO er en 

beredskapsprosedyre i Norge for håndtering av situasjoner med pågående livstruende vold, 

som terrorangrep eller masseskytinger. Lærerne deltar også i ulike skrivbordscaser for å styrke 

beredskapen. I tillegg omfatter beredskapsplanen håndtering av vold og trakassering mot 

lærere. 

• Elevundersøkelsen: Elevundersøkelsen er en omfattende undersøkelse som fører til en stor 

refleksjonsjobb i etterkant. Rektor understreker viktigheten av godt forarbeid tett opp til 

undersøkelsen, for å sikre så reelle tall som mulig. Lærerne får resultatene for sin klasse og 

lager en plan for å jobbe med hvert område. Det kan også forekomme interne undersøkelser 

fra enkelte lærere. 

Det er viktig å påpeke at elevundersøkelsen ikke er et rapporteringsverktøy. Det er også 

vanskelig å få en 100 % fasit, da resultatene fra undersøkelsen ikke foreligger før to måneder 

etter gjennomføring. 



Engebråten scorer høyt på trivsel, og mange elever opplever at de har noen å være sammen 

med i friminuttene. 

Det ble diskutert om mobbingstallene er i ferd med å bli en form for "ny normalisering". Rektor 

fremhever igjen viktigheten av å få fram reelle tall. 

Det ble også stilt spørsmål om skolen har mulighet til å foreslå endringer i hvordan 

undersøkelsen blir brukt og komme med innspill til spørsmålene i undersøkelsen. 

Utdanningsdirektoratet har ansvaret for elevundersøkelsen. 

 

Sak 2.0 Informasjon fra Styret  

• Elevundersøkelsen: Undersøkelsen dekker et bredt spekter av områder, men størst 

oppmerksomhet kommer vi til å vie trivsel og mobbing. Undersøkelsen viser at de fleste 

trives på skolen, og for Engebråten viser tallene en liten positiv utvikling, og er på omtrent 

samme nivå som Oslo og landet for øvrig. Når det gjelder mobbing, så viser undersøkelsen 

Engebråten følger utviklingen i Oslo og landet for øvrig. Økningen i andelen elever som sier at 

de blir mobbet, har stanset, men nivået er imidlertid fortsatt høyt. I undersøkelsen oppgir i 

underkant av 11,5 prosent av elevene på 10. trinn at de har vært utsatt for mobbing, noe 

som er litt over landsgjennomsnittet. Undersøkelsen viser en liten oppgang digital mobbing, 

og her ligger Engebråten noe over landsgjennomsnittet. FAU oppfordrer foreldre til å snakke 

med elevene om elevundersøkelsen. 

• Kosthold og søvn: (Temaet var satt opp på agenda i januar) Basert på ulike diskusjoner i 

driftsstyret omkring mobilbruk/skjermtid, matvaner og søvn hos elevene, var det et ønske 

om at FAU satte dette temaet på agendaen på et FAU-møte. Alle disse faktorene påvirker 

ungdommens evne til konsentrasjon, samarbeid og hvordan de tar til seg læring på skolen.  

 

Det kom mange gode forslag hvordan FAU eventuelt kan bidra til bedre tilbud. Kantinen på 

skolen er nå stengt, og det ble foreslått å kjøpe inn toastjern og/eller vannkoker som et 

alternativ. Det ble også diskutert om man bør forslå å gjennomføre en spørreundersøkelse i 

klassene for å kartlegge behov og ønsker.  

 

• Engebråten FAU i NAB, sak om appen Jodel: https://www.nab.no/reagerer-pa-det-som-

skrives-om-engebraten-elevene-pa-jodel-vi-tar-situasjonen-pa-alvor/s/5-143-537882  

Rektor nevner at appen ikke har vært synlig eller diskutert på skolen tidligere. I saker som kan 
være gradert, skal politiet kontaktes. Rektor oppfordrer til å ta direkte kontakt med politiet ved 
behov, og ved straffbare handlinger bør alltid politianmeldelse vurderes. 

Engebråten skole samarbeider tett og godt med forebyggende avdeling på Majorstuen 
politistasjon. 

Sak 3.0 Aktuelle saker fra FAU 

3.1 Saker til diskusjon (meldt inn via Spond tidligere i januar) 

• Jule- og sommeravslutninger: Hva er praksis, og hva anbefaler FAU og skolen? 

FAU ønsker innspill fra skolen om gjeldende praksis. Skolen kan ikke pålegge foreldre 

å arrangere avslutninger, men oppfordrer til å opprettholde disse tradisjonene. 

Klassetreff er et godt tiltak for å bli kjent med andre foreldre i klassen. Det er 

foreldrenes ansvar å planlegge og gjennomføre avslutninger og årstreff. 

https://www.nab.no/reagerer-pa-det-som-skrives-om-engebraten-elevene-pa-jodel-vi-tar-situasjonen-pa-alvor/s/5-143-537882
https://www.nab.no/reagerer-pa-det-som-skrives-om-engebraten-elevene-pa-jodel-vi-tar-situasjonen-pa-alvor/s/5-143-537882


Trikkehallen på Kjelsås er også et godt alternativ å vurdere, da de ofte arrangerer 

ulike sammenkomster og treff. 

 

• Årshjul for FAU: Kommer vi for sent i gang med tanke på info fra FAU på foreldremøtene? 

Rom for forbedring? 

FAU ønsker å bidra med gode verktøy for en bedre oppstart og samarbeid, med 
særlig fokus på tidlig involvering i 8. trinn. Det er viktig at foreldregruppen etableres 
så tidlig som mulig, og FAU bør være til stede på foreldremøtet for å informere om 
sitt arbeid. 

 
Det foreslås at klassekontakter og FAU-representanter for 9. trinn velges allerede på 
foreldremøtet våren i 8. trinn, for å sikre en smidig overgang og kontinuitet. 

 
For å styrke engasjementet kan det være nyttig å samarbeide med barneskolene 
Grefsen- Kjelsås- og Disen for å informere om betydningen av FAU-representanter på 
ungdomsskolen.  
 

3.2 Status på ansvarsområder  

• Skoleball for 10.trinn: Det er planlagt et møte med elevkomiteen fredag 28. februar. 

Skoleballet arrangeres torsdag 10. april 2025 kl. 17.00. 

Ansvarsfordeling: 

• 10A1/10A2 – Pynt og rigg 

• 10F – Rydding etter middag 

• 10B1/10B2 – Nedrigging 

• 10C1 – Kjøkken og servering 

• 10D1 og D2 – Vakt og parkering 

 

SPOND vil være hovedkanalen for kommunikasjon. 

 

Det har kommet spørsmål fra noen foreldre som er bekymret for at deres barn skal komme 

alene. Det oppfordres til å snakke med hver enkelt elev og bidra til at det blir en positiv 

opplevelse for alle. 

FAU foreslår at ikke skal kåres enkeltpersoner, som titler som for eksempel «årets dronning». 

I tillegg bør limousin droppes, bl.a. på grunn av ombygging og stengt innkjørsel.  

 

• Nattravn: Det er fortsatt 7 ledige vakter, hovedsakelig i helgene og i forbindelse med 

helligdager. Totalt er 27 vakter fylt. 

• Det etterlyses informasjon om nattravnordningen, inkludert oppmøtested og hvor man kan 

hente vester. 

• SMU: Dato for neste SMU-møte er ennå ikke fastsatt. Elevundersøkelsen vil være et 

hovedtema. 

• Skoleutbygging- ingenting nytt å melde.   

  

3.3 Runde rundt bordet på andre aktuelle saker fra FAU-representantene 

 



Det stilles spørsmål om det har vært en evaluering av oppstarten i 8. trinn, spesielt med tanke på 

klassefordelingen. Styret vil ta opp saken med rektor for en uttalelse 

 

Sak 4.0 Eventuelt 

Ingenting å melde 
 
 


